

## **ACTA REUNIÓ DE LA JUNTA DE L'ATENEU DE LA VALL DEL LLÉMENA**

**DATA:** 18 de gener del 2019

**HORA:** 20.15h

**LLOC:** Rectoria de Cartellà

**Assistents:** Cesc Compte, Veva Noguera, Joan Brunet, Mar Pujol, Rosa Tornabells, Ricard March, Pere Casamitjana, Carme Callejón, Jordi Rubió.

### **Punts de l'ordre del dia:**

#### **1. Casal d'estiu**

Per al 2019 es tornarà a donar l'organització del Casal d'Estiu a l'Agrupació Escolta Pare Claret, amb els responsables de la qual l'equip organitzatiu de la Junta hi contactarà en breu.

Es proposa l'1 de maig per a la reunió explicativa a les famílies

#### **2. Obres a la Rectoria**

S'ha contactat amb Sara Poch com a responsable del Bisbat per al permís per fer obres en la Rectoria com en anteriors juntes es va decidir i que ens cal. Estem pendent de la decisió, obtinguda aquesta es contactaria de nou amb paleta i lampista. Hem estat emplaçats a una posterior reunió per explorar la renovació del conveni un vegada aquest venci en 2021, malgrat es prorrogable cada any

#### **3. Us de la Rectoria**

Es comenta l'ús que fan de la Rectoria les anteriorment anomenades entitats associades, l'activitat de les quals no es veu revertida en l'Ateneu. En aquest sentit, es mantindrà l'ús per als socis com està però es determinarà una quota a cobrar a les entitats per cada dia que hi passin de 60 euros, cosa que també permetrà fer-ne un correcte manteniment.

Es farà sempre esment que no s'hi permet pernoctar.

Es comentà també que cal revisar els extintors, tasca que s'encomana a Pere Casamitjana.

Es comenten també les necessitats de neteja de la Rectoria, variables en època de Casal o la resta de l'any. Finalment es consensua que es donarà aquesta feina a un particular la major part de l'any excepte durant el Casal que ho farà una empresa. Ho gestionarà Veva Noguera.

#### **4. Resum Premis Ateneus 2018**

Es va fer un resum de l'acte d'entrega dels Premis Ateneus 2018 de la FAC (Federació d'Ateneus de Catalunya) on varem optar a premi sense aconseguir-ho en la categoria de Foment de la Participació amb els "Caps de Setmana Temàtics de l'Ateneu"

#### **5. Tresoreria**

La tresorera Veva Noguera explica que enguany hi ha hagut un retorn de quotes de soci per un valor de 1125 euros amb un cost bancari de 330 euros. Aquest fet s'ha donat malgrat es va enviar un amil als socis advertint de que es giraven les quotes i actualitzessin la seva pertinença o no a l'entitat. Això però ha permès fer una correcte actualització del cens de socis que es actualment de 163.

El saldo actual és de 22.691 euros.

Aquest any es giraran quotes prèviament al Casal, en abril.

#### **6. Pàgina web**

Jordi Rubió comenta la trobada amb Miquel Bohigas per aprehendre el maneig de la web. En endavant, tant ell com Ricard March i Carme Callejón gestionaran el manteniment d'aquesta. Així mateix, proposa penjar-hi els noms dels ex-presidents de l'Ateneu fent esment que són socis d'honor exempts de quota (fet ja comentat anteriorment i que s'aprova) i els tancaments comptables. També s'hi actualitzarà el recull d'actes i normativa d'us de la Rectoria.

#### **7. Festa de maig**

Es decideix dimecres 1 de maig com a dia de la festa anual. En ella es celebraria l'assemblea anual ordinària, la presentació del Casal d'Estiu 2019 i entre altres activitats que es puguin desenvolupar es proposa obrir la biblioteca per a que els socis s'enduguin els llibres que els puguin interessar donat que no se'n fa cap us.

## 8. Activitats 1er semestre 2019

Es proposen dues activitats dins el format dels caps de setmana temàtics

-Paleontologia. Per primavera. Activitat que havia estat valorada mesos enrera. Jordi Rubió contactarà amb Albert Aulines, qui va fer una xerrada sobre aquest tema al CEIP Agustí Gifre anys enrera.

-Herbes per a ratafia. Mar Pujol esbrinarà amb un contacte el poder desenvolupar de cara a final de curs una jornada d'aquest tipus.

Una altra activitat que es proposa es un "maridatge" de poesia i xocolates, pendent de desenvolupar

## 9. Altres temes

Es comenta i aprova la petició de Miquel Bohigas de que l'Ateneu financés una Auca dels Remences que ha desenvolupat amb un altre autor. Se'n farien diverses còpies i formats i es distribuïrien en les Festes Remences presents i futures. La junta accepta el suport financer i es contactarà amb Miquel Bohigas per a més informació i tirar endavant el projecte.

També es comenta que el propi Miquel Bohigas ha manifestat que replantejarà la possibilitat de donar format a la maqueta, actualment a la biblioteca i que havia de servir per a un projecte de l' Institut que finalment no es va desenvolupar.

Finalitza la reunió a les 21.40

Atentament,

Jordi Rubió  
Secretari

Sant Gregori, a 26 de gener del 2019

## **ACTA REUNIÓ DE LA JUNTA DE L'ATENEU DE LA VALL DEL LLÉMENA**

**DATA:** 5 d'abril del 2019

**HORA:** 20h

**LLOC:** domicili del vocal Joan Brunet

**Assistents:** Cesc Compte, Jesus Busquets, Veva Noguera, Joan Brunet, Ricard March, Pere Casamitjana, Jordi Rubió.

### **Punts de l'ordre del dia:**

#### **1. Aprovació acta anterior:**

S'aprova l'acta del 18 de gener del 2019

#### **2. Estat de l'organització Casal d'Estiu 2019**

El Casal s'inicia 25 de juny fins 2 agost. S'ha passat ja les inscripcions que son "on-line", amb prioritat per als socis.

En tant això, caldrà passar les quotes en abril abans de Setmana Santa. A partir del 15 d'abril es comprovarà qui s'ha inscrit que no sigui soci per regularitzar quotes.

Per al menjador del Casal es farà cuina a la Rectoria. Per al sopar de fi de Casal es faran "tickets" per comptabilitzar qui ve, es plantejarà en la presentació quin dia fer-ho.

Algunes famílies han demanat fer Casal la primera setmana de setembre, cosa que es valorarà de fer després de parlar amb Associació Escolta Pare Claret i saber disponibilitat de les Escoles

#### **3. Preparació Diada 1 de maig**

Es farà dimecres 1 de maig Dia del Treballador i festiu, la diada anual del AVLL. El programa serà:

13h: dinar popular  
16h: assemblea anual ordinària, en segona convocatòria  
17h: presentació del Casal d'Estiu  
17h: actuació per als nens

Es proposa obrir la biblioteca per a que els socis s'enduguin els llibres que els puguin interessar donat que no se'n fa cap us, a partir de les 12h.

Es proposa fer un dinar previ a l'assemblea, una arrossada, prèvia inscripció i ingrés de l'import. També un espectacle infantil en el moment que es faci l'assamblea.

#### **4. Activitats per al 1er semestre 2019**

Segueix la proposta de fer una activitat de "herbes per a ratafia". S'ha proposat 29 juny i estem pendants de concretar-ho amb la persona que la faria.

També i en format similar una sobre "Papallones", proposat 23 de maig. Es planteja fer una activitat cercant informació de la gent gran que conegui fets notables o indrets de la Vall i després divulgar-ho i explorar-ho sobre el terreny.

#### **5. Informació de la reunió amb l'Ajuntament i el Bisbat i valoració de realització d'obres.**

Es va fer una reunió el dia 20 de febrer on assistiren Cesc Compte i Ricard March amb l'alcalde de Sant Gregori, una representant de la gestió patrimonial del Bisbat i un representant de la Fundació Sant Martí, per parlar del futur de la relació per a la gestió de la Rectoria. S'exposa la possibilitat que la l'ajuntament adquireixi d'alguna forma o altre la Rectoria. Es segueix treballant.

#### **6. Festa Remença**

Sobre l'Auca de la Festa Remença, s'explica que ja en tenim 2000 exemplars i ja n'hem rebut la factura. Es distribuïran el dia de la Festa i en altres ocasions que pensem sigui adient.

Com cada any, ens han encomanat gestionar les Conferències de la Festa Remença: es proposa Jordi Dalmau per fer una xerrada sobre auques i es presentaria la que s'ha fet. Es faria a Sant Gregori i el dia abans.

També es proposa Mercè Homs, historiadora, per fer una xerrada sobre el Llibre "el sindicat Remença de l'any 1448"

Altres informacions:

Es comenta que dimarts dia 9 està prevista una reunió amb el grup municipal de Junts per SG per a transmetre les inquietuds de l'Entitat. També es va fer una trobada amb el grup d'ERC per bescanviar impressions el 12 de març.

Es planteja que malgrat no es faran enguany obres de grans dimensions, cal fer algun arranjament en la Rectoria: canviar l'escalfador d'aigua, repassar la cuina i si es factible la pica dels lavabos d'abaix i la rampa d'entrada inferior. Es contactarà amb paleta per a obtenir un pressupost.

Es proposa fer alguna caminada per al socis, com ara un camí de ronda

Comentem que aquestes darreres setmanes hi ha hagut el Congrés d'Ateneus organitzat per la FAC, amb diferents taules rodones, activitats i conferències sobre el futur del moviment associacionisme català, però no ens ha estat possible assistir-hi com a entitat en cap acte.

Finalitza la reunió a les 21.30

Atentament,

Jordi Rubió  
Secretari

Sant Gregori, a 7 d' abril del 2019

## **ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL DE L'ATENEU DE LA VALL DE LLÉMENA**

**DATA:** Dimecres 1 de maig del 2019

**HORA:** 15.45 hores en primera convocatòria i a les 16:00 hores en segona

**LLOC:** Rectoria de Cartellà (seu de l'Ateneu)

**Assistents:** Joan Brunet, Enric Forés, Veva Noguera, Ramon Taberner, Ricard March, Xavier Parellada, Cesc Compte, Rosa Maria Tornabells, Xavi Nieto, Mar Pujol, Helena Guasch, Jesus Busquets, Edgar Barceló, Xavi Mata, Marta Bautista, Pere Casamitjana i Jordi Rubió.

L'ordre del dia es va desenvolupar de la següent forma

### **1. Aprovació de l'acta de l'anterior assemblea**

Es fa la lectura no detallada i s'aproven l'acta de l'anterior assemblea general del 6 de maig del 2019.

### **2. Informe del tresorer i aprovació de l'estat de comptes.**

Es presenten part de la tresorera les despeses i ingressos de 2018 per avalar en Assemblea l'estat de comptes, amb saldo positiu de 5.347,33 euros i saldo en compte de 22.691,01 euros a 31 de desembre

S'aproven en Assemblea i per unanimitat els comptes de 2018. Són disponibles per als socis si es demanen a la Junta.

### **3. Informe del president**

El president entrat Cesc Compte va fer un resum de les activitats realitzades en 2018 per l'Ateneu, sobretot en aquelles formats ja consolidats com el Club de Lectura, el Casal, la participació en la Festa Remença, que havia estat en aquest any mitjançant la gestió de dues ponències, i de les Jornades

Temàtiques, que en férem 3 en 2018 i foren presentades, sense obtenir guardó, en els Premis Ateneus 2018 de la FAC.

Es plantegen també diferents idees per activitats per a 2019, a més de seguir amb les consolidades, com ara un projecte per a que els avis de la Vall ens expliquin la història d'aquesta ("avis savis"), tirar endavant el projecte de premiar treballs de recerca de batxillerat o de fi de grau universitari que parlin de la Vall i re-iniciar el grup excursionista.

Sorgeixen també en la conversa altres idees, com un taller de jocs o una jornada que uneixi una observació astronòmica i un àpat tipus barbacoa ("astro-barbacoa")

Comenta el president que per ara hem aturat la idea de fer obres al Rectoria, en tant l'Ajuntament i el Bisbat estan en converses per valorar una possible permuta de titularitat d'aquesta. Això donaria un nou marc a l'Ateneu, que té el compromís del grup municipal de poder seguir gestionant aquest espai de la manera que ens sigui còmode. Si es faran però enguany obres petites d'arranjament de la rampa d'accés a la porta del soterrani i la pica del lavabo.

Es recorda que l'ús de la Rectoria és obert a tots els socis, seguint una normativa d'us que és accessible a web.

També fa esment el president que donat els problemes de altes i baixes de socis que genera la inscripció del Casal, es procurarà passar quotes en març-abril cosa que permetrà saber quans socis hi ha prèviament a els inscripcions, que seran prioritàriament per aquests.

Finalitza l'Assemblea a les 17.05

A continuació de l'Assemblea, es realitzà la presentació del Casal 2019.

Acta elaborada per:

Jordi Rubió Casadevall  
Secretari Ateneu de la Vall del Llénena

Sant Gregori, 4 de maig del 2019

*NOTA: aquesta es una acta provisional en tant havia de ser aprovada en la propera Assemblea Anual Ordinària de l'Ateneu, suspesa sense data fixada degut a l'Estat d'Alarma nacional i mesures empreses en tant la pandèmia COVID19 de l'any 2020.*

## **ACTA REUNIÓ DE LA JUNTA DE L'ATENEU DE LA VALL DEL LLÉMENA**

**DATA:** 13 de setembre del 2019

**HORA:** 20h

**LLOC:** Rectoria de Cartellà

**Assistents:** Cesc Compte, Veva Noguera, Joan Brunet, Rosa Tornabells, Jordi Fàbrega, Jordi Rubió.

La sòcia Helena Guasch acudeix per a la presentació del tema del projecte de treballs de recerca i aportar una proposta d'activitat.

### **Punts de l'ordre del dia:**

#### **1. Aprovació acta anterior:**

S'aprova l'acta del 5 abril 2019

#### **2. Premis per a treballs de recerca**

Es replanteja el projecte de premiar Treballs de Recerca (TR) d' institut o de fi de grau universitaris que s'hagin centrat en temes de la Vall.

Es valora de nou el document aportat per Helena Guasch decidint-se que es posarà el projecte en marxa ja per aquest curs, contactant ja amb els directors de centre i elaborant el projecte escrit per a presentar-los hi. També se'n farà publicitat als socis.

Es decideix fer un primer i segon premi però aquest any sols per a TR de estudiants batxillerat i obsequiar als participants.

#### **3. Projecte Maqueta**

Es planteja fer ja definitivament un projecte de museïtzació de la maqueta. Es valora la possibilitat de contractar una empresa que s'hi dediqui específicament i contactar amb Miquel Bohigas per a la supervisió i gestió de continguts.

#### **4. Reunions de la FAC**

Se'ns ha contactat per diferents reunions de la Delegació Territorial de la FAC (Federació d'Ateneus de Catalunya). En tant la disponibilitat limitada de la majoria dels membres de la Junta, per ara no hem pogut assistir-hi

#### **5. Estat de la gestió de la Rectoria Bisbat i Ajuntament**

No hi ha novetats en tant a la possible compra/permuta de la Rectoria entre l'Ajuntament de Sant Gregori i el Bisbat. S'havia marcat l'any 2020 per trobar una solució. Des de presidència es contactarà amb alcaldia.

#### **6. Activitats per al nou curs**

A proposta d'Helena Guasch, es planteja una nova activitat en el format de les jornades temàtiques de cap de setmana (dissabte formatiu i diumenge de visita de camp) sobre la presència del plàstic en els nostres rius i entorn, que conduiria una llicenciada en geografia que n'ha fet un treball de Màster. Acordem fer-la en la primavera, amb el bon temps.

Es manté la idea de fer també en aquest format una jornada de herbes de ratafia i una de paleontologia que l'any passat no foren factibles de fer, així com repetir la de fòssils que es va fer en 2011.

Es proposa també fer una trobada gastro-astrònòmica per al proper 19 d'octubre, en la que es faria observació dels astres acompanyant-ho d'un bon àpat. El president ja està fent gestions per a l'organització.

També es planteja contactar amb Martí Peraferrer per a fer, si possible a la Rectoria, els seus espectacles monòlegs sobre Tennessee Williams.

En tant al Club de Lectura, que enceta la seva novena temporada, restem pendents de tancar el programa definitiu, però es planteja fer de cara a l'estiu, i a ser possible emmarcat en la Festa Major de Sant Gregori o de Cartellà i publicitat de la mateixa amb l'Ajuntament, un espectacle sobre el poeta Vicent Andrés Estellés. S'encomanarà la gestió a Carme Callejón.

#### **7. Valoració Casal d'Estiu 2019**

El dia 10.9.19 va haver-hi una reunió entre membres de la Junta que gestionen més directament els assumptes del Casal i la seva directora, la Maria Vila, la qual anuncià el proper any seria el seu darrer com a

directora i segueix éssent l'Agrupació Escolta Pare Claret qui l'organitza, aspecte que és per ara la idea de la Junta.

El tancament comptable no es pot fer encara donat que no s'ha rebut la bonificació que normalment aportava l'Ajuntament per als busos de transport de les activitats que es fan fora la Vall i la paga i senyal de l'ús de les Escoles.

Novament aquest any ha estat rècord d'assistència de nens i es considera que hi ha hagut una valoració positiva per parts dels pares, cosa que fou palesa també en l'èxit d'assistents en l'àpat de cloenda del Casal.

En aquest sentit, s'ha apuntat que el número de nens es considera excessiu i de cara al proper curs es valorarà limitar-lo i prioritzar aquelles pre-inscripcions de famílies ja sòcies de l'Ateneu davant dels nous socis.

Dos aspectes a millorar han estat certa distòcia en els comunicacions amb la responsable de l'Ajuntament a qui s'havia de dirigir la monitora, cosa que es tractarà en properes reunions amb aquesta entitat i el funcionament del càtering. Inicialment s'havia pactat cuinar a la Rectoria, però finalment l'empresa contractada va optar per càtering, però alguns dies mancava menjar, mancava també les dietes especials per nois/noies amb alguna limitació alimentària i no sempre es neteja correctament el material. En tant això, es planteja per 'any que ve si cal buscar un cuiner novament.

Finalitza la reunió a les 21.40

Atentament,

Jordi Rubió  
Secretari

Sant Gregori, a 14 de setembre del 2019